
RETURN

(88)

PREPARED from the Records of the Elections to the present House of Commons, shewing the number of votes polled for the respective candidates in the several Electoral Districts, and in the various Subdivisions thereof, together with the number of ballots rejected and spoiled in each and every Subdivision, at the last General Election; and also at each and every election held subsequently thereto up to the date hereof, 2nd April, 1879. Also the number of electors on the Electors' Lists, together with the population as shewn by the last census, of every such District and Subdivision.

Ordered by the House of Commons on the 19th day of February, 1879.

RAPPORT

FAIT d'après les Archives des Elections de la présente Chambre des Communes, indiquant le nombre de votes enrégistrés pour les Candidats respectifs dans les différents Districts Electoraux et leurs différentes Sub-divisions, aussi le nombre de bulletins écartés et maculés dans chacune des dites Subdivisions, durant la dernière Election Générale, et à chaque Election tenue subséquentment jusqu'au 2me d'Avril, 1879. Aussi le nombre des electeurs sur les Listes Electorales, ainsi que la population telle qu'indiquée par le dernier recensement de chaque District et Sub-division Electorale.

Ordonné par la Chambre des Communes, le 19me jour de Février, 1879.